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Fråga till Ordföranden i Fritids-och 
Folkhälsonämnden Håkan Eriksson 
(C)

Finns någon plan? 


På senaste kommunfullmäktigesammanträdet fick vi veta att 
byggnaden på Dammkullevägen 8 som inrymmer fritidsbanken 
och fritidsgården ska rivas. För fritidsbanken finns det planer på 
en ny lokalisering.

Min fråga gäller vilka planer som finns för fritidsgårdens 
verksamhet. 

Fritidsgården i Brämhult har funnits i dessa lokaler under 
många år och varit en betydelsefull och omtyckt mötesplats för 
unga i denna del av staden. 

Min fråga är således:

Var och hur kommer fritidsgårdsverksamheten i Brämhult att 
bedrivas när byggnaden på Dammkullevägen är borta? 
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